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Hej,

Mit navn er Eva Knudsen. Min kæreste og jeg har planlagt at starte med fertilitetsbehandling 
om 11 mdr., da min kæreste pga. sin kræftsygdom er steril. 

Jeg er under uddannelse, så egenbetaling for behandlingen vil lægge et stort økonomisk pres 
på os. Desuden mener jeg at staten har en forpligtelse til at holde min kæreste skadesfri pga. 
hans sygdom, som på ingen måde er selvforskyldt.

Mener klart at jeres begrænsning for fertilitetsbehandling ikke bør ramme personer der er 
sterile pga. sygdom, eller personer der ikke har de nødvendige økonomiske midler som fx 
studerende.

Desuden kan jeg umuligt få regnestykket til at gå op - hvert år bruges der 105 mio. kr. på 
fertilitetsbehandlingen i Danmark - hvordan vil man så sparer 200 mio. kr. Efter mine 
oplysninger er udgifter til mislykkede graviditeter og hospitalsindlæggelser med i regeringens 
regnestykke.

Dermed er det vel ligefrem en del af beregning af folk ikke skal få børn for at spare det 
offentlige for penge - medmindre man også selv skal betale for fx graviditet uden for 
livmoderen når man er kunstigt befrugtet, men ikke når man er naturligt gravid! Det lyder ikke 
rimeligt.

Er i helt klar modstrid med de store demografiske problemer i Danmark at kalkulere med at vi 
skal have færre børn.

Vi så hvordan fødselstallene faldt i Tyskland da man indførte 50% egenbetaling - hvad sker der 
mon ved 100% som i Danmark?

Med venlig hilsen
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